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La Galerie BOULAKIA accueille du 19 novembre au 20 janvier 2010, le peintre italien Gaspare Augusto MANOS qui après plusieurs expositions dans les musées et galeries italiennes présente ses œuvres à Paris. Cette galerie de grande renommée a l'art de créer des expositions exceptionnelles comme Basquiat, Chagall, Dubuffet, Dufy, Lam, Rauschenberg qui attirent l'attention des musées et des collectionneurs internationaux. La galerie Boulakia  s'apprête aujourd'hui à promouvoir Gaspare MANOS dont les œuvres suscitent aussi l'intérêt des collectionneurs privés et publics.

Ce fils de diplomate a traversé la planète sur plus de cent pays. Né en Thaïlande, il part au Kenya où il vivra une dizaine d'années. Il apprend le swahili, joue avec les éléphants du photographe Peter Beard, fait corps avec la nature et laisse émerger en lui cette puissance humble de l'Afrique. Les couchers de soleil, la lumière flamboyante et la terre rouge resteront gravés à jamais dans sa mémoire. Puis Gaspare MANOS avec sa  famille s'installe à Genève et à Athènes. Dans ces milieux urbains, la visite de musées et collections privées l'amènent à se passionner pour tous les grands courants artistiques classiques et modernes ainsi que l'art tribal.

 Il part ensuite faire ses études à Londres où il passe un doctorat en économie. Il rencontre Lucian Freud qui lui dit de ne pas être « idiot » et de garder toute son  énergie pour la création picturale ainsi que Karl Popper qui le définit comme « The Immaginifico of contemporary art». Avec ce dernier, Gaspare MANOS parlait  d'épistémologie, de phénoménologie ce  qui l'a aidé à comprendre et soutenir ses recherches. 

Son travail  interpelle Alan Jones, critique d’art américain et Rosa Maria Malet, directrice de la fondation Juan Miro à Barcelone qui feront tous les deux la préface de son importante rétrospective URBIS en 2008  à Venise. Elle dira de lui « Gaspare Augusto Manos maîtrise la couleur et cela lui donne la responsabilité d'être l'héritier de la grande  tradition picturale italienne ».

Pour cette exposition, la galerie Boulakia a sélectionné des œuvres magistrales et innovantes. Dans ces structures, Gaspare MANOS cherche le point d'équilibre entre le figuratif et l'abstrait.
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The BOULAKIA GALLERY presents 30 paintings by the Italian artist GASPARE  AUGUSTO MANOS  from 19th November 2009 to 20th January 2010 following a series of important  recent exhibitions and retrospectives of this artist in Italian museums and public galleries. 

Located at the prestigious Paris address of 10 Avenue Matignon, the Boulakia Gallery is well known for surprising the art market with exceptional paintings. Their recent exhibitions of works of art by Basquiat, Lam, Dufy, Chagall, Dubuffet and Rauschenberg, have attracted the attention of museums, curators and collectors the world over.  The planned Manos exhibition is already stimulating strong interest from international public and private collectors.  
The son of a diplomat, he has travelled the planet visiting over 100 countries. Born in Thailand in 1968, Gaspare then moves to Kenya for a decade. He learns Swahili, plays with the elephants of the photographer Peter Beard, comes to grip with nature and lets Africa’s humble strength emerge in him. The sunsets, strong light and red earth will forever remain etched in his memory. Gaspare MANOS then moves with his family to Geneva and Athens. In these urban contexts, visits to museums and private collections further stimulate his passion for old masters, contemporary works, as well as Tribal art.

Gaspare then moves to London where he obtains a PhD in Economics. He meets the painter Lucian Freud who tells him not to be an “idiot” and concentrate his energy and efforts on painting, as well as the philosopher Karl Popper who defines him as “the immaginifico of contemporary art”.  With  Popper, Gaspare MANOS discusses issues related to epistemology and phenomenology that have helped and underpinned his research in art ever since. 

His approach and work excites the interest of the American Art critic and historian Alan Jones as well as Rosa Maria Malet, director of the Juan Miro’ Foundation in Barcelona, both of whom contribute to the catalogue of his large URBIS retrospective in Venice in 2008. Writing about him, Malet states “Gaspare Augusto Manos dominates colour, which endows him with the responsibility of being an heir to the great pictorial tradition of his country.”

Boulakia Gallery has chosen a series of important and innovative paintings by Gaspare Manos for this exhibition. These works reflect his search for an equilibrium point between figurative and abstract representation of reality not to mention a profound analysis of composition and use of colour. 
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